



2020 International Summer Program FAQs

■ Application

1. Q: Can I apply for summer programs if my GPA has not been released before the application deadline?

A: Yes. For the **Nomination** programs, you can submit your application through SAPP (Study Abroad Program Portal) before your GPA is released. OAL will screen when GPA is available. For the **Registration** programs, please follow the host universities' instructions on their official websites.

2. Q: If I have applied for Cambridge Summer Programs and did not get selected, can I apply for three other programs?

A: Yes, you can apply for three **Nomination** programs, or other **Registration** programs.

3. Q: How can I get prepared for the international summer program?

A: OAL will provide relevant information of each program. Student must check the official website of the host universities for the updated information. Students are responsible for their visa application, flight tickets, insurance or any other requirements of the host universities.

4. Q: Where can I get my transcripts (English version) for applying International Summer Programs?

A: For official transcripts, please consult the Registry Office/Graduate School Office.

■ Selection

5. Q: Will the quota be allocated between students from different schools and different year of study?

A: No.



6. Q: Can I withdraw from a Nomination program after being nominated by OAL?
A: Students should consult with their parents/guardians, schools, Registry, etc., and consider with caution BEFORE submitting an application to avoid withdrawal. **A student who receives the nomination email will be considered as accepting the nomination.** Withdrawal at this point requires the student in question to inform OAL via email (oalsummer@cuhk.edu.cn). As a result, s/he will NO LONGER be eligible to apply for the Nomination Programs organized by OAL in the future.
7. Q: How to interpret “A student who receives the nomination email will be considered as accepting the nomination”?
A: It means upon receiving the nomination email, if you withdraw, you will be subject to the punitive action of being blacklisted for applying for all Nomination Programs in the future. Therefore, you should consult with your parents/guardians, schools, Registry, etc., and consider with caution BEFORE applying for a Nomination Program.

■ Courses and Credits Transfer

8. Q: Where can I find the information of summer programs and available courses?
A: Information are available at the official websites of the partner universities. The links of official websites have been enclosed in the factsheets, please read carefully.
9. Q: Credits gained from which courses can be transferred back to CUHK-Shenzhen?
How many credits can be transferred?
A: Please consult your school and the Registry Office.

■ Visa Application

10. Q: If I have already obtained a tourist visa of the destination country or region, do I still need to apply for a student visa?
A: Yes. Please refer to the visa application requirements of the host universities.



11. Q: Can I apply for the **Nomination** programs if I don't have a valid passport?

A: Yes. However, you need to apply for a valid passport as soon as possible in order to leave adequate amount of time for visa application.

■ **Other Questions**

12. Q: Can I take CUHK-Shenzhen's summer program?

A: Yes, please consult the Registry Office for more details.

13. Q: Office Hour for International Summer Program consultation

A: For any enquires about the International Summer Programs, students can contact OAL office by e-mail, phone call, or visiting OAL office during the office Hour. OAL will normally reply within 5 working days after receiving the email. The Office Hour is 2:00pm-5:00pm (Monday, Wednesday, and Friday).



2020 境外暑期项目 FAQs

■ 关于申请

1. Q: 如果本学期 GPA 在 OAL 指定报名日期内还未发布, 可否先报名?

A: 可以。如学生申请提名类项目, OAL 会在本学期成绩发布后统一进行筛选(筛选结果公布时间取决于本学期所有课程成绩发布时间)。对于登记类项目, 学生需按照合作院校要求进行申请。

2. Q: 已填报剑桥项目未入选的学生可再填报 3 个提名类志愿吗?

A: 提名类项目开放申请时, 可再填报 3 个志愿。

3. Q: 学生参加暑期项目应该做哪些准备?

A: OAL 会提供项目相关信息、网申填报指引以及行前安全培训。学生需自行了解具体项目及课程信息、完成签证办理, 以及自行购买机票、保险(部分暑课项目已经包含保险费用)等。

4. Q: 学生如何办理用于境外暑期项目的英文成绩单?

A: 本科生需到教务处办理正式成绩单, 研究生需咨询研究生院办理。

■ 关于筛选

5. Q: 不同年级和不同学院之间的学生名额如何分配?

A: 名额不根据年级或学院进行分配。



6. Q: 提名类项目入选后, 可以退出吗? 如果退出, 有何后果?

A: 本着服务更多同学、充分利用名额的原则, 学生报名提名类项目前需慎重考虑, 并与家长、学院、教务等多方充分咨询并讨论。**收到提名邮件即默认接受提名。**如获得提名后退出, 学生需向 OAL 说明原因 (邮件至 oalsummer@cuhk.edu.cn), 且不得再参加 OAL 组织的提名类暑期项目。

7. Q: 如何解读“收到提名邮件即默认接受提名”?

A: 收到提名邮件后退出, 则会被列入黑名单, 不得再参加 OAL 组织的提名类暑期项目。因此, 学生应在报名该类项目前, 与家长、学院、教务等充分沟通, 慎重考虑, 再提出申请。

■ 关于选课及学分

8. Q: 如何查询暑期项目及课程信息?

A: 各合作院校官网都提供了暑期项目的课程信息供学生查看。OAL 所发项目信息资料已附上各合作院校官网链接。项目信息以合作院校官方公布为准。

9. Q: 哪些课程可以转学分? 可以转多少学分?

A: 请咨询所在学院及教务处。

■ 关于签证

10. Q: 已持有目的国的旅游签证, 是否还需递交学生签证申请?

A: 需办理学生签证, 具体情况以暑期项目签证要求为准。



11. Q: 未持(有效)护照, 是否会影响境外暑期项目报名?

A: 可先填写报名申请, 但需尽快办理护照, 以免影响后续的签证申请。

■ 其他

12. Q: 学生能否参加本校的暑期课程?

A: 可以, 详情咨询教务处。

13. Q: 如何向 OAL 咨询暑期项目?

A: 学生可通过邮件、电话或在咨询时间来 OAL 办公室咨询。OAL 会在收到邮件的 5 个工作日内回复, 暑期项目的咨询时间为每周一、周三、周五下午 2:00-5:00。